
BUT / HOWEVER 
(ale) 

 

Tyto spojky slouží ke spojení dvou myšlenek. Vyjadřují, že druhá věta, nebo část této věty odporuje 

větě první. But a however mají stejný význam, ale používáme je různým způsobem. 

 

První myšlenka + čárka + but + druhá myšlenka. 

 

Peter loves music, but he can´t play any instrument.    Petr miluje hudbu, ale nehraje na žádný nástroj. 

 

 

První věta. However + čárka + druhá věta. 

 

Peter loves music.      Petr miluje hudbu. Ale nehraje na žádný nástroj. 

However, he can´t play any instrument.       

 


